

Kevin Reynolds, USA

Kevin Reynolds fabrique des cerfs-volants et habite de près de Rochester, NY. Il fait des cerfs-volants de tous les types et tailles, du très petit au géant. Il aime particulièrement faire des cerfs-volants gonflables géants.

Kevin Reynolds is a kite maker from near Rochester NY. Kevin makes kites of all types and sizes, everything from very small to giant but is particularly fond of making giant inflatable kites.



La création de Kevin « Éclipse à Quatre Coins » a gagné le premier prix dans le "cerf-volant gonflable sans armature lors du « American Kitefliers Association Comprehensive Kite Making Championship. »

Kevin's "Four Corners Eclipse" won first prize in the "soft and flexible" category of the 2011 American Kitefliers Association Comprehensive Kite Making Championship.



L'absence de vent ne l'arrête pas pour autant; Kevin sait se divertir autrement en faisant des bulles de savon qui ne passeront pas inaperçues!

Une autre excellente façon de jouer avec l'air!

Lack of wind sure won't stop him; Kevin know how to entertain himself by blowing soap bubbles that cannot possibly go unnoticed!

Another excellent way of playing with air!



Back of card with contact info redacted

Kevin Reynolds
Canandaigua NY 14424

Web Resources:
www.nyke.org
www.kitelife.com
www.aka.kite.org
www.kitebuilder.com
<http://soapbubble.wikia.com/wiki/Recipes>

A colorful kite with red and yellow stripes is flying in a blue sky. The kite is a diamond shape with a circular section in the center. The background is a clear blue sky with a few clouds.

Retour
St-Honoré dans l'Vent – Français

Back to
St-Honoré dans l'Vent – English